



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名 / 名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300454275AB	Octopus Netphone	38	06-01-2006	DEUTSCHE TELEKOM AG	LLOYD WISE & CO. 1601 HUTCHISON HOUSE, 10 FRIEDRICH-EBERT- HARCOURT ROAD, CENTRAL, ALLEE 140, D-53113, HONG KONG. BONN, GERMANY.
300491797		11	25-11-2005	黃雁珠	中港知識產權服務有限公司 中國 廣東省台山市白 香港 軒尼詩道 302-308 號 集成 沙鎮 牛角龍三小村 1 中心 25 樓 2504-6 室 號
300551349		30	10-03-2006	CHOCOLADEFABRI DEACONS KEN LINDT & SPRÜNGLI AKTIENGESELLSC HAFT SEESTRASSE 204, CH-8802 KILCHBERG, SWITZERLAND.	3RD - 7TH, 14TH & 29TH FLOORS ALEXANDRA HOUSE, CENTRAL HONG KONG